
 

 

 

 

 

VENTSPILS VALSTSPILSĒTAS PAŠVALDĪBA 

IZGLĪTĪBAS KOMISIJA 

Jūras iela 36, Ventspils, LV3601, Latvija,  tālr.: 63601224; e-pasts: izglitibas.komisija@ventspils.lv 

 

Ventspilī 

 
2024.gada 5. novembrī           Nr.26 

 

 

Sēdes norises laiks: no plkst. 9:00 – 9:30 

 

Sēdē piedalījās: 

komisijas priekšsēdētājs: A. Grigalis. 

Komisijas locekļi – I. Buņķe, J. Vītoliņš, I. Vašuka, K. Boitmane, K. Vāgnere – Davidova, 

P.Kopmane, O.Mihailovs, E.Udodova, D.Korna, L.Priekule. 

 

Sēdē nepiedalījās: - 

Sēdē pieaicināti: J.Bakanauska, K.Jacevičs, I.Tamane, A.Vaivads, E.Feldmane, L.Eizenbārde. 

 

Sēdi vada: Izglītības komisijas priekšsēdētājs A.Grigalis 

Protokolē:  Izglītības pārvaldes izglītības darba  speciāliste I.Vītola 

 

Sēde norisinās attālināti. 

Ventspils valstspilsētas pašvaldības Izglītības komisijas priekšsēdētājs Andris Grigalis izsaka 

priekšlikumu apstiprināt sekojošu darba kārtību: 

1. Par Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu VeA darbiniekiem. 

2. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāja amata konkursa norisi. 

Izglītības komisijas locekļi vienbalsīgi nolemj:  

Apstiprināt Izglītības komisijas priekšsēdētāja piedāvāto darba kārtību. 

 

Darba gaita: 

1. Par Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu VeA darbiniekiem. 

Ziņo E.Feldmane: Ventspils Augstskola ir vērsusies Ventspils valstspilsētas pašvaldībā ar lūgumu rast 

iespēju piešķirt Atzinības rakstus Ventspils Augstskolas Tulkošanas studiju fakultātes akadēmiskā 

personāla ilggadējiem pārstāvjiem.  

Visiem ļoti zināma personība […] ir ilggadējais Ventspils Augstskolas profesors, kā arī vadošais pētnieks. 

Jāatzīmē to, ka viņš ir piedalījies Ventspils Augstskolas izveides darba grupā, šī gada pavasara semestra 

noslēgumā viņš arī izbeidzis savu pedagoģisko darbu Ventspils Augstskolā, bet šobrīd aktīvi turpina 

darboties zinātnē. Un tāpēc rosinām […] piešķirt Atzinības rakstu.  

A.Grigalis: Rosinu balsot par katru atsevišķi. 

Komisijas locekļi izsaka viedokli: D.Korna, I.Buņķe, J.Vītoliņš, A.Grigalis. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu […]. 

 

Turpina ziņot E.Feldmane: […] Ventspils Augstskolā savu darbu uzsāka 1998. gadā, tūlīt pēc augstskolas 

dibināšanas. Viņa ir bijusi ilggadēja Tulkošanas studiju fakultātes asociēta profesore, arī vadošā pētniece 

un nodarbojas ar zinātnisko darbību. Tostarp viņa arī paralēli akadēmiskajam darbam ik pa laikam ir 

pildījusi administratīvo darbu, vadot Tulkošanas studiju fakultāti. Un, protams, neatsverams ieguldījums 

tieši viņas darbā, ir vadot studiju programmas kā direktorei. Jāatzīmē arī visiem labi pazīstamais un 
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populārais pasākums, konference “Ventspils paralēles”, kur […] sniedz būtisku ieguldījumu. Lūdzam 

atbalstīt Atzinības raksta piešķiršanu […], jo arī viņa šī gada pavasara semestrī izbeidz savu pedagoģisko 

darbību, šobrīd vēl turpina zinātnisko un organizatorisko darbu.  

Komisijas locekļi izsaka viedokli: I.Buņķe, J.Vītoliņš. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu […]. 

 

Turpina ziņot E.Feldmane: Arī Tulkošanas studiju fakultātes ilggadējs asociētais profesors un vadošais 

pētnieks […]. Jāatzīmē, ka viņš bija pirmais Ventspils Augstskolas doktorants, kurš ieguva doktora grādu 

kopīgajā Ventspils Augstskolas un Liepājas Universitātes doktora studiju programmā. Attiecīgi strādāja 

par docentu, vēlāk par asociēto profesoru un vadošo pētnieku. […] ir bijis Tulkošanas studiju fakultātes 

dekāns un sniedza būtisku ieguldījumu arī fakultātes domes darbā un Senātam. Šobrīd viņam ir mainījušās 

darba gaitas un viņam beidzas asociētā profesora ievēlēšanas datums šī gada pavasara semestrī. Viņš gan 

darbu turpina kā vadošais pētnieks, bet ir devies prom no Ventspils, bet lūgums atbalstīt Atzinības rakstu 

piešķiršanu […].  

Komisijas locekļi izsaka viedokli: I.Buņķe, J.Vītoliņš. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu […].  

 

Turpina ziņot E.Feldmane: […] arī ilggadēja, no pašiem dibināšanas pirmsākumiem, Ventspils 

Augstskolas akadēmiskais personāls un arī administratīvais personāls. Darbojās Ventspils Augstskolas 

izveides darba grupā un ilgstoši vadīja Tulkošanas studiju fakultāti. […] ir asociētā profesore, kas 

izbeigusi savu pedagoģisko darbību, bet  vēl turpina darbu zinātnē. Šī gada beigās viņa noslēgs savu aktīvo 

akadēmisko darbību, un dosies pelnītā atpūtā. Tā kā, lūgums piešķirt Atzinības rakstu arī [...]. 

Komisijas locekļi izsaka viedokli: D.Korna, I.Buņķe. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu […].  

 

Turpina ziņot E.Feldmane: Noslēgumā par ilggadējo Ventspils Augstskolas Tulkošanas studiju 

fakultātes docenti un vadošo pētnieci […]. Viņa Ventspils Augstskolai ir veltījusi vairāk kā divdesmit 

gadus savā darbībā. Jāatzīmē viņas ieguldījums, veicot būtiskas izmaiņas Tulkošanas studiju fakultātes 

izglītības piedāvājumā. […] bija tieši aktīva studiju programmu “Starpkultūru komunikācija” un 

“Stratēģiskā starpkultūru komunikācija” izstrādātāja un vadītāja. Protams, viņas zināšanas un prasmes arī 

tika nodotas studentiem, kas devis pievienoto vērtību. […] arī izbeidz savu pedagoģisko darbību šī gada 

pavasara semestrī. Šobrīd vēl turpina zinātnisko darbību, un šī gada beigās arī dosies pelnītā atpūtā, tāpēc 

lūgums piešķirt Atzinības rakstu […].  

Komisijas locekļi izsaka viedokli: D.Korna, I.Buņķe. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils valstspilsētas pašvaldības atzinības raksta pasniegšanu […]. 

 

A.Vaivads: Liels paldies par atbalstu. Es tiešām piekrītu teiktajam, ka tiešām zvaigznes beidz darbu 

Ventspils Augstskolā. Savā ziņā ir noslēdzies viens cikls, jo lielākā daļa no viņiem ir tuvu vai jau ir 

pensijas vecumā. Līdz ar to notiek atjaunošanās posms Augstskolā. Ja vasarā vēl bija diezgan liels 

uztraukums, kā būs, tad šobrīd var droši teikt, ka visām programmām ir atrasti gan pasniedzēji, gan ir 

jaunas zvaigznes dzimušas. Es droši varu teikt, ka studiju programmā “Starpkultūru komunikācijā”, kur 

bija iesaistīta arī […], jau šobrīd ir palaists pilnīgi jauns kurss ar jaunām zvaigznēm, iesaistot Augstskolu 

COLOURS aliansē. Tā kā, noteikti, Tulkošanas studiju fakultāte, manuprāt, ir drošās rokās ar jauno 

dekānu Jāni Veckrāci, kas sācis strādāt ar 19. augustu. Vienmēr ir bēdīgi, ka kāds iet prom un ir priecīgi, 

ka arī jaunie nāk klāt un iet tālāk.  

E.Feldmane īsumā painformē komisiju kad un kur tiks pasniegti Atzinības raksti. 

 

2. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāja amata konkursa norisi. 

Ziņo J.Bakanauska: Šī gada vasarā, jūlijā, darba tiesiskās attiecības tika izbeigtas ar ilggadējo Ventspils 

Izglītības pārvaldes padotībā esošās pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāju Sarmu Beļajevu. 

Tika izsludināts konkurss. Konkursā pieteicās trīs pretendenti. Komisija, kas tika izveidota ar 
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izpilddirektora rīkojumu, divās kārtās lēma par pretendentu atbilstību, un 24. oktobrī uz otro kārtu 

uzaicināja visus trīs pretendentus uz darba interviju. Iepazīstoties gan ar iesniegtajām koncepcijām, gan 

uzklausot pretendentus un saņemot atbildes uz uzdotajiem jautājumiem, komisijas locekļi nolēma un atzīt 

par piemērotāko izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāja amatam un virzīt tālāk izskatīšanai un 

apstiprināšanai […]. […] ir beigusi Ventspils Augstskolu 2005. gadā un ieguvis sociālo zinātņu bakalaura 

akadēmisko grādu vadībzinātnē. Savukārt 2007. gadā tajā pašā augstskolā ieguvusi maģistra profesionālo 

grādu uzņēmējdarbības vadībā un uzņēmējdarbības vadītāja kvalifikāciju. Turpinot izglītību Rīgas 

Pedagoģijas un izglītības vadības akadēmijā, ieguvusi pirmsskolas izglītības skolotāja kvalifikāciju. Un 

2022. gadā Latvijas Universitātē ieguvusi profesionālo bakalaura grādu izglītībā un pirmsskolas un 

sākumskolas skolotāja kvalifikāciju. Papildus tam ir apguvusi pedagogu profesionālās kompetences 

pilnveides programmu “Metodiskā darba plānošana un vadīšana pirmsskolā”, kā arī Valsts izglītības 

satura centrā apguvusi otrā līmeņa pedagogu profesionālās kompetences pilnveides programmu 

“Mācīšanās konsultantu - ekspertu sagatavošana pirmskolām reģiona vajadzībām”. […] ir strādājusi 

pirmsskolas izglītības iestādē “Vāverīte”, un pēdējos trīs gadus strādājusi Ventspils Izglītības pārvaldē 

par speciālisti izglītības jautājumos, satura un sadarbības jautājumos. Pēdējos divarpus mēnešus izglītības 

iestādē “Rūķītis” ir vadītājas vietniece pienākumu izpildītāja, jo pašreizējā vadītājas vietniece pilda 

vadītājas pienākumus uz laiku, kamēr noslēgsies konkurss. Lūdzam lemt par iespēja virzīt tālāk 

izskatīšanai domē. Komisijā piedalās arī pretendente, komisijai ir iespēja uzdot jautājumus.  

 

Pretendente īsumā par mērķi startēt konkursā un par iepriekšējo pieredzi. 

K.Boitmane īsumā par […] zināšanām, pieredzi un sadarbību. 

A.Grigalis izsaka pozitīvu viedokli par pretendentes iesniegto Attīstības koncepciju. 

I.Tamane par kopīgu iepriekšējo sadarbību un atbalsta […] kandidatūru vadītājas amatam. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāja amatam virzīt […]. 

 

 

 

Komisijas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts)         A.Grigalis 

 

 

Protokolētājs    (personiskais paraksts)                                           I.Vītola 

 

 

 

 

 

 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA 

ZĪMOGU 


